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Kunta taho  lausunto vastine
Harjavalta 5.11.2024 Harjavallan tekninen 

lautakunta § 73
Tekninen lautakunta päättää,
1. esittää lausuntonaan, että sillä ei ole huomautettavaa lausunnolla olevaan ehdotukseen Porin seudun jätehuoltojaoston 
valmistelemasta vuoden 2025 alussa voimaan tulevasta jätetaksasta.
2. lähettää lausunnon tiedoksi kaupunginhallitukselle.

_

Kokemäki 4.11.2024 Kokemäen 
kaupunginhallitus § 196

 Kaupunginhallitus päättää todeta, ettei sillä ole lausuttavaa esitetyistä muutoksista. _

Merikarvia 7.11.2024 Merikarvian tekninen 
lautakunta § 164

Lautakunta esittää lausuntonaan Porin seudun jätetaksan hyväksymistä. _

Nakkila 11.11.2024 Nakkilan kunnanhallitus 
§ 188

Kunnanhallitus toteaa lausuntonaan, että hintojen alentaminen on arvostettava kehityssuunta. _

Pori 4.11.2024 Porin kaupunginhallitus § 
436

Kaupunginhallitus päättä todeta, että jätetaksan muutokset ovat seudullisen jäteyhtiön toimintaperiaatteiden rajoissa olevia, 
eivätkä kohtele epätasa-arvoisesti Porin kaupungin asukkaita tai Porin kaupunkia ja päättää hyväksyä 1.1.2025 voimaan 
tulevan Porin seudun jätetaksaluonnoksen.

_

Pomarkku 5.11.2024 Pomarkun kunnanhallitus 
§ 190

Pomarkun kunnalla ei ole huomautettavaa jätetaksaan. _

Siikainen 4.11.2024 Siikaisten kunnanhallitus § 
119

Kunnanhallitus päättää lausuntonaan todeta seuraavaa: Siikaisten kunnalla ei ole huomautettavaa Porin seudun 
jätehuoltojaoston valmistelemasta jätetaksasta.

_

Ulvila 28.10.2024 Ulvilan kaupunginhallitus 
§ 246

Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti
- todeta, että jätetaksan muutokset ovat seudullisen jäteyhtiön toimintaperiaatteiden rajoissa olevia, eivätkä kohtele epätasa-
arvoisesti Ulvilan kaupungin asukkaita tai Ulvilan kaupunkia
- hyväksyä 1.1.2025 voimaantulevan Porin seudun jätetaksaluonnoksen.

_

taho mielipide vastine
Yksityishenkilö, Siikainen Lyhennetty alkuperäisestä: "Jäteauto Veikko Lehti on liian kallis, paljon kalliimpi kuin jätteenkuljetus

naapurikaupungissa. Jätteen määrän huomioon ottaen emme ole maksamaamme hintaan lainkaan tyytyväisiä. Se pitäisi 
kohtuullistaa ja ottaa huomioon jätteen määrä ja talouden henkilölukumäärä. Emme halua maksaa niiden puolesta, jotka 
eivät osaa lajitella jätteitään."
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